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 Protokoł Nr  V/2017 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  20 lipca  2017 roku 

w sali  Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ( na wniosek wójta gminy) ustawy   z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym    (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446 ze zm.).  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
00

 do 15
35

. 

Na 15 radnych obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: A. Matusewicz. 

Obecni na sesji byli również:  Zastępca Wójta Gminy M. Jończyk, Sekretarz Gminy M. Domańska, 

Skarbnik Gminy B. Nalaskowska  oraz dyr. GZK L. Dziamski. 

Sołtysi:  Maria Wędzińska, Czesław Betyna. 

  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, 

2. Stwierdzenie quorum, 

3. Przyjęcie porządku obrad, 

4. Składanie interpelacji, 

5. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie zmiany budżetu gminy  na 2017 rok, 

2)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko na lata 

2017-2025, 

3) w sprawie zmiany uchwały o pomocy dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego 

na realizację zadań na drogach wojewódzkich, 

    4) w sprawie współdziałania z gminą Dobrcz w zakresie realizacji zadań dotyczących 

 ochrony przeciwpożarowej. 

6. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje, 

7.  Wolne wnioski i zapytania. 

Ad.3 

Porządek obrad  

Porządek obrad, na wniosek Wójta  został poszerzony o dodatkowy projekt uchwały Nr 4, 

który został omówiony na komisjach. W drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za.  

  

Ad. 4 

Składanie interpelacji - nie złożono żadnej interpelacji 

 

 Ad. 5 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbik gminy przedstawiła ostatnie zmiany. Zwiększa sie wydatki o 35 000 zł 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  jednogłośnie- za. 
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Uchwała Nr V/75/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2017-2025.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr V/76/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr III/53/2017  

z dnia 16 maja 2017 r. w sprawie udzielania Województwu Kujawsko – Pomorskiemu 

pomocy finansowej na realizację zadań na drogach wojewódzkich. Pomoc finansowa zostanie 

udzielona w formie dotacji celowej w latach 2016 – 2018, w tym w 2017 r. – 461 250,00 zł, 

2018 r. – 2 818 750,00 zł. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr V/77/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania z gminą 

Dobrcz w zakresie realizacji zadań dotyczących ochrony przeciwpożarowej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr V/78/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Ad. 6 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje: 

A.Wiekierak- tak wiem, moja interpelacja została przesłana do PKP, ale chciałbym uzyskać 

informacje jakie działania poczyniła gmina.  

Przewodniczący obrad poinformował, że nie ma jeszcze odpowiedzi ze strony PKP. 

Dyrektor GZK - PKP wystąpiło o warunki techniczne na przyłączenie do gminnej sieci 

kanalizacyjnej i wykonywany jest projekt podłączenia do kanalizacji.  

M. Jończyk poinformowała, że chcieliśmy kompleksowo udzielić radnemu odpowiedzi po 

uzyskaniu informacji z  PKP, a jeżeli radny życzy sobie to dostanie informacje o działaniach 

gminy. 

 

Ad. 7.  

Wolne wnioski i zapytania:  

B. Leszczyński poinformował o Mistrzostwach Polski Nordic Walking, które odbędą się  

5 sierpnia 2017 r.  na Stadionie im. J. Konopczyńskiego w Żołędowie.  Będzie wiele atrakcji, 

a także  loteria z nagrodami. Zaprosił chętnych do udziału. 

I. Ratuszna - wnioskowała o modernizację bazy wypoczynkowej w Bożenkowie. Są tam    

jeszcze wagony, które powinny być wymieniane na nowe domki. Sanitariaty, jadalnia 

również wymagają modernizacji.  

M. Jończyk - do tego tematu modernizacji bazy wypoczynkowej powrócimy na komisji. 
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B. Polasik- w związku z budową ul. Żurawinowej w Niemczu i nie tylko tej ulicy może warto 

byłoby rozważyć  i skorelować działania z innymi firmami. Mam tutaj na uwadze firmę 

Orange, której przedstawiciel parę miesięcy temu chodził i podpisywał umowy na 

światłowód. Za jedną inwestycją ułożone byłyby wszystkie media.    

M. Jończyk - nie znamy zamierzeń firm telekomunikacyjnych i żadna firma nas nie 

informuje.   

B. Polasik-  czy stan prawny ul. Kościuszki został uregulowany,  

- niektórzy mieszkańcy przed swoimi posesjami na granicy działki bądź  w pasie drogowym 

układają duże kamienie, przez co dochodzi do uszkodzeń samochodów, są również nasadzane  

drzewa i krzewy.   

Dyrektor GZK, w celu wytyczenia granic ul. Kościuszki został wynajęty geodeta.  Corocznie 

prowadzona jest akcja  porządkowania pasa drogowego i zbierane są kamienie. Jeżeli został 

samowolnie zajęty.    

I.Kraszkiewicz- zapytał  jakie zostały podjęte działania, aby mieszkaniec przywożąc gruz na 

PSZOK  mógł go zważyć.  

G. Paliwoda - zapytał   czy na ul. Kukułczej i Kanarkowej w Żołędowie  planowana jest 

budowa oświetlenia ulicznego.  

 Skarbnik Gminy poinformował, że ulice Kukułcza i Kanarkowa ujęte są w tegorocznym 

budżecie gminy.  

G. Paliwoda - wnioskował o pomalowanie na biało krawężników wysepek w celu poprawy 

widoczności w nocy i podczas deszczu.  

A. Różański -   ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Bydgoskiej po skoszeniu trawy nie jest 

uprzątnięta.  Po opadach deszczu zalega dużo piasku.  

B. Polasik - poparła wniosek radnego oraz poinformowała, że ścieżka rowerowa od ul. 

Słowackiego do ul. Bydgoskiej jest  trudno przejezdna z uwagi na pochylające się gałęzie 

drzew z jednej strony, a z drugiej jest płot. 

A. Różański - na ul. Bydgoskiej na odcinku od  ul. Mickiewicza do ul. Jeździeckiej przy 

krawężnikach rosną duże chwasty, do 1 m wysokości.  

Cz. Betyna - zapytał termin budowy ul. Wspólnej w Maksymilianowie. Drugi temat dot. 

informacji, którą otrzymałem ze Starostwa Powiatowego o wszczęciu postępowania  

o budowie ul. Bukowej, ale nie ma wzmianki o ul. Łabędziej. Te dwie ulice miały być razem 

budowane. 

A. Słysz- zapytał o przebudowę boisk piłkarskich. Na ostatniej sesji Wójt poinformował, że 

będzie ogłoszony przetarg. Minął miesiąc i nic sie nie dzieje.  

M. Jończyk-  została podpisana umowa na boisko w Żołędowie oraz na boisko przy 

gimnazjum w Żołędowie. Pozostałe boiska sprawdzę i udzielę odpowiedzi telefonicznie. 

Dyrektor GZK poinformował, że w przetargu została wybrana jedna firma na wykonywanie 

nakładek asfaltowych na drogach gminnych. W dniu jutrzejszym będzie podpisana umowa. 
 

 Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 


